



Referat FU-møde d. 5. januar 2023 kl. 16.30 i "Huset"

Deltagere: René Thor Olsen (RTO) - Henrik Persson (HP) - Jens Risum (JR) - Thomas Sørensen (TS) - Flemming Gutheil (FG). Afbud fra Anders pga. sygdom. Vibeke Schmidt (VS) og Malene Ellgaard Svedal (MES) deltog under punkt 1

Dagsorden:

1. Aftale om ejendom Nøkkerosevej 23, 2400, København N.
Malene og Vibeke deltog under dette punkt.
Der var enighed om, at vi ikke vil følge KKs oplæg til mødet d. 24/1, men tage udgangspunkt i vores egen notat. MES laver udkast til en henvendelse til KK, hvor vi skitserer vores opfattelse af, hvad mødet skal dreje sig om.
Det blev aftalt at vores mødedeltagere bliver RTO, TS, VS og MES.
2. Sommerlejren (økonomi, ansøgninger, tidsplan osv.).
JR orienterede først om mødet d. 2/1 i køkkenudvalget, hvor vi havde samlet det oprindelige udvalg og de tilkomne interessenter Annette Landin og Vitte Spellerberg. Der var forskellig opfattelse af en hensigtsmæssig placering af inventar mv., og det blev derfor aftalt, at Landin kontakter Invita med henblik på et fælles møde på lejren. Dernæst refererede RTO og JR fra mødet d. 3/1 med Erik Bahn og Sven Jørgensen. Formålet var af få afklaret hvad vi mangler at give af input til Arkhus, som skal aflevere vores grundlag for en byggeansøgning til Frederikssund kommune. Bahn anmoder også om et forslag til næste byggemøde. Vi er lidt bekymret for at tidsplanen skrider. HP orienterede om, at han sammen Sebastian Kriegel er i gang med at indhente tilbud på en varmepumpe, ligesom de vil udfærdige en fondsansøgning. Måske en skabelon for flere andre ansøgninger.
JR har færdiggjort et nyt materiale til Topdanmark, så vi kan få dækket lejetabet.
3. Økonomi.
Intet væsentligt nyt. JR er opsat på at afslutte 2022 regnskabet hurtigt, men mangler bl.a. en opgørelse fra Bahn.
4. Administration (herunder reserveringer via nettet på "Huset").
Det fungerer fortsat ikke med reservationer til huset og lejren. RTO følger op.
5. Brugerbestyrelsemidler.
Det er nu lykkedes at få KK til indirekte at finansiere eltavlen ved hjælp af indkøb af fitness udstyr til Styrkehuset. Derved er 2022 bevillingen opbrugt.
6. Kunstgræsbane og beachbaner opdatering.
Intet væsentligt nyt at referere.
7. "Huset".
Joachim Storm stopper pr. 1.2.23. TS undersøger en mulig afløser.
8. Datoer (FU-, HB-møder og generalforsamling).
Pt. er alene generalforsamlingen fastlagt: søndag d. 26.3.23 kl. 11.00. FU og HB-møder fastlægges efter behov.
9. Eventuelt.
RTO ville gerne drøfte en planlægning af et generationsskifte i FU. Det gav anledning til at FG tilkendegav, at tiden var inde til at han allerede stopper i år. Da JR har talt

med VS om at hun med fordel snart kan komme tæt på CFs økonomi, var der enighed om, at hun tilbydes den plads, som FG efterlader. JR ønsker at stoppe i 2024. Samtidig blev det foreslået, at suppleanten, Sebastian Kriegel tilbydes at deltage i FU møderne fremover – med henblik på at komme i FU, når JR stopper.

Mødet sluttede kl. 18.50.

Referent: JR